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Our vision is excellence in arts + disability.

Our mission is to provide leadership in arts + disability through information, advocacy and the facilitation of excellence in professional arts practice. 

We do this through:

· Facilitating pathways to best practice and artistic excellence in professional arts + disability;

· Engaging and communicating with artists, audiences and other stakeholders in pursuit of arts + disability excellence;

· Advocating and evaluating sector development across the continuum of arts + disability practice.

If you would like to know more about what we do please contact us either by email: info@aarts.net.au or phone +61 2 9251 6499.

Accessible Arts can assist with interpreter and translation services to help you connect with us.
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我们的愿景是在艺术+残疾领域中达到卓越。

我们的使命是通过提供信息、倡导和在专业艺术实践中促成卓越，以提供在艺术+残疾领域中的领导力。


我们实现这一目标的途径包括：

· 促进达成专业艺术+残疾领域中最佳做法和艺术卓越的通路；



· 与艺术家、观众和其他相关方接触和沟通，以追求艺术+残疾领域的卓越；


· 在整个艺术+残疾连续体中倡导和评估该领域的发展。


如您希望对我们的业务有更多了解，请通过以下方式与我们联系，电子邮件：info@aarts.net.au，或者电话：+61 2 9251 6499。

Accessible Arts可提供口译和笔译协助，以帮助您与我们联系。
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